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Besluitenlijst Commissie Middelen-Stadsbeheer 
 

Datum: maandag 1 september 2014 Registratienummer: NOT14-0282 

Aanwezig: HOP: mw. C.P.M. van ’t Schip, mw. M.A.W. Bankras 
CDA: Mw. J.S.L. van Ling, M. Koster 
VVD: E.S. van der Laan, W. Boer 
SP: J. Wedemeijer, A.A.H. Seeger 
D66: J.R. Vrieswijk 
Burgerbelang: J.N.P. Beers en J.G.J. Seeboldt 
Senioren Heerhugowaard: J.J. van der Starre en I.H. Louis 
PvdA: S. Brau 
ChristenUnie: mw. T. Huyboom, mw. T.J. Visser 
Nederland Duurzaam: F.T.M. Schrauwers 
GroenLinks: R.H. Schoemaker 

Afwezig: M. Feelders (D66), M. Kadioglu (PvdA), P.J. de Groot (GroenLinks) 

Bestuurlijk: H.M.W. ter Heegde, G.E. Oude Kotte, L.H.M. Dickhoff 

Ambtelijk: mw. S. Spaans (projectleider stuurgroep Huis van de gemeente) 

Notulist: H. Wijnveen 

 

Nr. Onderwerp: Actie 

1.  Opening - mededelingen en vaststellen agenda  

             De voorzitter opent de vergadering. De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast. 
 
2.          Publieksrondvraag / spreekrecht 
             Wordt geen gebruik van gemaakt 
 
3.          Vaststellen besluitenlijst cie MISB van 3 juli 2014 
             Tekstuele aanpassing: ’Schauwers’ wordt gecorrigeerd in ’Schrauwers’ en onder  
  punt 4 blz. 1 ’art. 12’ moet zijn ’art.4 212’. 
             Met deze aanpassingen wordt de besluitenlijst vastgesteld. 
 
4.          Vaststellen termijnagenda cie MISB 
             De termijnagenda wordt ongewijzigd vastgesteld 

                Wethouder Dickhoff geeft aan dat er ten aanzien van het rekenkameronderzoek over   
                         de HVC gewerkt wordt om een standpunt voor te bereiden t.b.v. de volgende  
                         commissievergadering. 

 
5.          Actieve informatie vanuit het college 
             Burgemeester Ter Heegde deelt mede dat hij een onderlinge confrontatie van enkele 
             motorclubs niet uitsluit. E.e.a. wordt zo goed mogelijk geobserveerd. 
             In de zomerperiode is het wat jongerenproblematiek betreft vrij rustig geweest. 
             Het buiten dienst stellen van de twee duikploegen heeft een grote impact op de  
             korpsen. Eind dit jaar wordt het eindrapport van het veiligheidsonderzoek verwacht.  
             Tot die tijd worden er geen tussentijdse medelingen gedaan. Dit om voortijdige  
             speculaties en misverstanden te voorkomen. 
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6.          Presentatie Stuurgroep Huis van de gemeente  
             Mw. S. Spaans geeft in grote lijnen de gedachte aanpassingsplannen aan voor het  
             inhuizen van de GGD, het consultatiebureau en het Centrum voor Jeugd en Gezin.  
 

            7.        Raadsvoorstel beschikbaar stellen investeringskrediet verbouwing gemeentehuis 
                         De commissie adviseert om dit voorstel als akkoordstuk op de komende raadsagenda   
                         te plaatsen. 

 
8.          Initiatiefvoorstel Referendumverordening 
             De heer Wedemeijer leidt zijn initiatiefvoorstel in en vraagt de commissie om een 
             reactie en beantwoord hun vragen. Een inventarisatie van de reacties van de fracties  
             geeft het volgende beeld: 
   Instemming met het voorstel: SP, PvdA, Burgerbelang, Nederland Duurzaam 
  Geen instemming door: VVD, GroenLinks, ChristenUnie, HOP en CDA. 
  Geen standpunt is gegeven door D66 en Senioren Heerhugowaard. 
             De heer Wedemeijer zal zijn initiatiefvoorstel als bespreekstuk op de agenda van de   
             komende raadsvergadering laten plaatsen. 
 
9.          Raadsvoorstel Beleidsplan en risicoprofiel Veiligheidsregio NHN 
             De commissie adviseert om dit voorstel als akkoordstuk op de komende raadsagenda  
             te plaatsen. 
 
10.        Raadsvoorstel Jaarrekening 2013 en begroting 2015 Veiligheidsregio NHN 

                         Nederland Duurzaam geeft de tip mee aan de griffie om ten aanzien van de bijlagen  
                         bij de agenda, de stukken te laten voorzien van te onderscheiden naamgeving. 
                         Omdat de voorzitter opmerkt dat in de commissie in beginsel geen technische vragen  
                         worden gesteld, stelt de commissie voor om deze afspraak in het raadsconvent nog  
                         eens te bespreken.  
                         De commissie adviseert om dit voorstel als akkoordstuk op de komende raadsagenda  
                         te plaatsen. 

 
11.        Raadsvoorstel Ontwerpbegroting 2015 Cocensus 
             De commissie adviseert om dit voorstel als akkoordstuk op de komende raadsagenda  
             te plaatsen.  
 
12.        Raadsvoorstel intrekken Handvest actieve informatieplicht 

                         Senioren Heerhugowaard wil aangegeven zien welke bepalingen wel en welke niet  
                         wettelijk verplicht zijn. Achtergrond is dat SH, maar ook de SP willen kunnen  
                         terugvallen op beschreven omgangsnormen. Wellicht kan dit voorstel aangehouden  
  worden tot na de cursus horizontale verantwoording eind dit jaar.  
   De commissie adviseert om dit voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de  
                         komende raadsvergadering en in het aanstaande raadsconvent aan de hand van een  
                         nadere toelichting vanuit de griffie te bespreken of dit voorstel eventueel een  
                         akkoordstuk kan worden.  

 
13.        Raadsvoorstel Toelichting verordening op het onderzoeksrecht van de raad 

                         De commissie adviseert om dit voorstel als akkoordstuk op de komende raadsagenda  
                         te plaatsen.  

 
14.        Raadsvoorstel Toelichting inspraakverordening 

                         De commissie adviseert om dit voorstel als akkoordstuk op de komende raadsagenda  
                         te plaatsen. 
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15.        Rondvraag 
             Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
16.        Sluiting  
             De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur. 
 
 
 
 
            SAMENVATTING AKTIEPUNTEN: 

  
 Toezegging: 
 Wethouder Dickhoff geeft aan dat er ten aanzien van het rekenkameronderzoek over   
 de HVC gewerkt wordt om een standpunt voor te bereiden t.b.v. de volgende  
 commissievergadering. 
 
 Aktiepunten: 
 Nederland Duurzaam geeft de tip mee aan de griffie om ten aanzien van de bijlagen  
 bij de agenda, de stukken te laten voorzien van te onderscheiden naamgeving. 
 (Griffie pakt dit op) 
 
 De commissie adviseert om agendapunt 12 als bespreekstuk te agenderen voor de  
  komende raadsvergadering en in het aanstaande raadsconvent aan de hand van een  
 nadere toelichting vanuit de griffie te bespreken of dit voorstel eventueel een  
 akkoordstuk kan worden.  
 
 Omdat de voorzitter opmerkt dat in de commissie in beginsel geen technische vragen  
 worden gesteld, stelt de commissie voor om deze afspraak in het raadsconvent nog  
 eens te bespreken.  
 

 Tekstuele aanpassing besluitenlijst: ’Schauwers’ wordt gecorrigeerd in ’Schrauwers’  
 en onder punt 4 blz. 1 ’art. 12’ moet zijn ’art.212’. 

 
 


